
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde, Vejlby Vænge, den 26. april 2017 
 

 
Til stede Anne Marie, Gitte O og Marianne (referant) 

 

1. Valg af ordstyrer: Gitte O. 

2. Dagsorden godkendt. 

3. Referat godkendt. 

4. Referat fra formandsmøde gennemgået. 

5. Intet nyt i forhold til grøn plan. 

6. Vi er godt tilfredse med det nye lys der er kommet på p-pladsen og påtænker at 

få LED lys i vores egne lamper og evt. få skiftet kuplerne så vi får et ensartet 

udtryk og optimal belysning. Der har ligeledes været ønske om flere 

oversigtsplaner over Vejlby Vænge. Vi har fået to tilbud og har valgt det 

billigste, som vi vurderede som det bedste. 

7. Gitte O, Gitte A og Marianne er tilmeldt kursus hos BL i slutningen af oktober. 

8. Sct. Hans bliver afholdt d. 23/6 som vanligt. Gitte og Gitte handler ind og 

invitation hænges i kasserne.  

9. Der er kommet et nyt tilbud fra YouSee. Vi undersøger nærmere hvad det 

betyder og om det er noget vi evt. skal have til afstemning på afdelingsmødet 

senere i år. 

10. Evt. Intet til dette punkt. 
 


